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Szanowny Panie Prezydenci

W imieniu mieszkaric6w Wlocfawka zwracam siq z uprzejmq proibq o wybuciow'anie

wyniesionego przejSria dla pieszych na ulicy Ostrowskiej obok pqtlj ,autobuso'rvej

naprzeciwko bloku mieszkalnego ul. Krgta 2.

Obecne przejfcie dla pieszych nie jest bezpiecznym miejscem dla u2ytkotvnii<.riw.

Wielokrotnie dochodzilo do wypadk6w z udziatem prawidtowo przechodzqcych pies::i,ch.

Mieszkafigy bardzo prosza o wybudowanie w tym miejscu bezpiecznego wyniesiot'iego

przejScia dla pieszych.
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